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Με έγκριση των Λεμεσιανών η αξιοποίησή του λέει ο δήμαρχος

Δημοψήφισμα για Εναέριο
Εκδήλωσης διαμαρτυρίας πραγματοποίησαν δημότες και οργανωμένα σύνολα στον Εναέριο κατά
του τσιμεντώματος του μεγάλου παραλιακού τεμαχίου Επανέλαβε δέσμευση για πλατεία ο Ν Νικολαΐδης

Σύμφωνα
με τπ μελέτη
της Debitte
τα έσοδα

για τον δήμο
από το έργο
θα κυμαίνονται

μεταξύ
2 και 3

εκατομμυρίων

ευρώ
τον χρόνο

ΓΡΑΦΕΙ
ΧΡΙΣΤΟΦΟΡΟΣ ΝΕΣΤΟΡΟΣ

Μ
έσω δημοψηφίσματος ή
διαδικτυακού γκάλοπ θα
κριθεί το μέλλον του
Εναερίου δεσμεύτηκε ο

δήμαρχος Λεμεσού Νίκος Νικο
λαΐδης σε συνέντευξη που παραχώρησε

στο Κανάλι 6 Οι απόψεις
των δημοτών διαβεβαίωσε θα ληφθούν

υπόψη στην τελική απόφαση
του δημοτικού συμβουλίου για

τη μορφή της ανάπτυξης στο δημοτικό

τεμάχιο και το όποιο έργο
υλοποιηθεί στον Εναέριο θα έχει
την έγκρισή τους 0 δήμαρχος Λεμεσού

επανέλαβε πως πρώτος στόχος

είναι να δημιουργηθεί πλατεία
για τους πολίτες κατά πάσα πιθανότητα

υπόγειοι χώροι στάθμευσης
και κάποιου είδους ανάπτυξη για
να έχει κέρδος ο δήμος από το τεμάχιο

η αξία του οποίου υπολογίζεται
σε πολλά εκατομμύρια ευρώ

0 δήμαρχος μιλούσε την επομένη
της εκδήλωσης διαμαρτυρίας που
πραγματοποίησαν την Τρίτη δημότες

και οργανωμένα σύνολα στον
Εναέριο κατά του τσιμεντώματός του
Οι πολίτες εξέφρασαν τη διαφωνία
τους με τα σχέδια για αξιοποίηση
του μεγάλου παραλιακού τεμαχίου
με την ανέγερση πύργου κι άλλων
κτηριακών εγκαταστάσεων περιφρονώντας

όπως είπαν τη θέληση
των οργανωμένων συνόλων της Λεμεσού

οι οποίοι ζητούν τη δημιουργία
πάρκου που αποτελεί μία από

τις βασικές ανάγκες της πόλης Η

Ομάδα Πολιτών που είχε την πρωτοβουλία

της διοργάνωσης της εκδήλωσης

επισήμανε ότι το τελευταίο

διάστημα ο δήμος αδειοδοτεί
δεκάδες ουρανοξύστες που θα τσι

Μετά τις έντονες αντιδράσεις που διατυπώθηκαν κατά τη δημόσια διαβούλευση όλα πλέον είναι ανοικτά για
τη φιλοσοφία του έργου δήλωσε στον Π ο δημοτικός σύμβουλος Νεόφυτος Χαραλαμπίδης

μεντώσουν το παραλιακό μέτωπο με
ένα πανύψηλο τείχος χωρίς τις απαραίτητες

μελέτες εν αγνοία των δημοτών

0 Δήμος Λεμεσού υποστήριξαν

είναι καιρός να ακούσει τις
φωνές των δημοτών του μακριά από
τα συμφέροντα των àevelopers και
να ξεχάσει την εκμετάλλευση των δημόσιων

χώρων θυσιάζοντάς τους
στον βωμό του χρήματος και των
διαβατηρίων Την κάθετη αντίθεσή
του στους σχεδιασμούς του Δήμου
Λεμεσού έχει εκφράσει και το ΕΤΕΚ

το οποίο θεωρεί ότι η αξιοποίηση
του Εναερίου που βρίσκεται σε κεντρικό

σημείο της πόλης με μοναδική
θέα τη θάλασσα μπορεί και πρέπει

να αποτελέσει ένα εμβληματικό
σημείο αναφοράς και έναν χώρο συνεύρεσης

των κατοίκων και των επισκεπτών

της Λεμεσού υποδεικνύοντας

ότι ο χώρος του Εναερίου πρέπει

να διαμορφωθεί κατάλληλα ώστε
να περιλαμβάνει μια μεγάλη πλατεία
με έντονη παρουσία δένδρων και άλλου

πρασίνου καθώς και ήπιας μορ¬

φής χώρους αναψυχής στο πλαίσιο
της αειφόρου βιώσιμης ανάπτυξης
και της συμβολής της για αντιμετώπιση

της κλιματικής αλλαγής 0 Δήμος

Λεμεσού θα πρέπει να λάβει σοβαρά

υπόψη τις ανησυχίες των δημοτών

του ανέφερε μιλώντας στον
Π ο δημοτικός σύμβουλος Νεόφυτος

Χαραλαμπίδης προσθέτοντας
ότι μετά τις έντονες αντιδράσεις που
διατυπώθηκαν κατά τη δημόσια διαβούλευση

όλα πλέον είναι ανοικτά
για τη φιλοσοφία του όλου έργου
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